

# 校友消息

Alumni News

## 「中大聯合人」午宴

### Luncheon for United College Alumni Working in CUHK

「中大聯合人」午宴已於2018年3月15日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀請在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會，約五十位校友出席。

The College organised a luncheon for United College alumni working in CUHK on 15 March 2018 at the College Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. About 50 alumni working in CUHK attended this luncheon.



## 本院校友參與「環球校友諮詢委員會」

### College Alumni Joined Vice-Chancellor's Global Alumni Advisory Board

香港中文大學於3月6日宣布成立「環球校友諮詢委員會」，由中大校長段崇智教授擔任主席，成員包括來自全球各地，從事不同行業的傑出校友，就打造中大成為香港、全國，以至國際公認之第一流研究型綜合大學的願景和目標提供策略性意見、提升中大於全球的形象，並為中大開拓資源及機遇，以支持大學未來發展及進行具影響力的活動。十二位成員當中合共有五位為聯合書院校友，詳列如下：

The Chinese University of Hong Kong announced the establishment of the Vice-Chancellor's Global Alumni Advisory Board. Chaired by Professor Rocky S Tuan, Vice-Chancellor and President of CUHK, the Board consists of distinguished alumni from different parts of the world and different industries, who will provide strategic advice to CUHK in fulfilling its vision and goal; to be acknowledged locally, nationally and internationally as a first-class comprehensive research university. Board members will advise on strengthening the global profile of CUHK, as well as soliciting resources and opportunities in support of CUHK's advancement and its impact generating activities. Among these twelve members, five are United College alumni, and their details are as follows:

校友 Alumni	職位 Position
張亮先生 (1994/工商) Mr Cheung Leong (1994/BBA)	香港賽馬會慈善及社區事務執行總監 (香港) Executive Director, Charities and Community, The Hong Kong Jockey Club (Hong Kong)
趙舜茹女士 (2013/工商) Ms Bonnie S Y Chiu (2013/BBA)	國際社會企業 Lensational 聯合創辦人及行政總裁及福布斯「歐洲三十位年輕社會企業家」(英國) Founder & CEO, Lensational; Forbes 30 Under 30 (UK)
林偉中先生 (1982/國際企業) Mr Gordon W C Lam (1982/ITB)	恒生銀行(中國)副董事長兼行長(中國內地) Vice Chairman & Chief Executive, Hang Seng Bank (China) Limited (mainland China)
李偉光先生 (1977/電子) Mr Lee Wai-kwong (1977/ELE)	ASM 太平洋科技有限公司行政總裁 (新加坡) Chief Executive Officer, ASM Pacific Technology Ltd (Singapore)
王桂壩先生 (1977/歷史) Mr Albert K H Wong (1977/HIS)	法朗克律師行(香港及上海辦事處)主理人(香港) Principal of Fred, Franks, Harris, Shriver & Jackson in Hong Kong and Shanghai (Hong Kong)